

musée
YVES SAINT LAURENT
marrakech
AUDITORIUM PIERRE BERGÉ

c

i

n

é

c

l

u

b

CYCLE

**LES FILMS FAVORIS
D'YVES SAINT LAURENT #7**
THE FAVORITE FILMS
OF YVES SAINT LAURENT #7

**TOUS
LES LUNDIS
À 19 H**

EVERY
MONDAY
AT 7:00 PM

Yves Saint Laurent a entretenu un lien très fort avec le septième art. Le ciné-club du mYSLm poursuit la programmation de ses films favoris, montrant les inspirations, les passions et les émotions qui ont accompagné le couturier toute sa vie. De Buñuel à Vadim, d'Edwards à Cavalier, les grands classiques du cinéma du XX^e siècle sont ainsi mis à l'honneur. À voir ou à revoir.

TOUS LES FILMS SONT PROJETÉS EN VERSION ORIGINALE, SOUS-TITRÉE EN FRANÇAIS. LES FILMS EN FRANÇAIS SONT SOUS-TITRÉS EN ANGLAIS. TOUS LES LUNDIS À 19H SAUF AVIS CONTRAIRE. L'ACCÈS EST GRATUIT DANS LA LIMITE DES PLACES DISPONIBLES. AUCUN ACCÈS N'EST PERMIS APRÈS 19H. AUDITORIUM PIERRE BERGÉ — musée YVES SAINT LAURENT marrakech

Yves Saint Laurent was closely involved with the seventh art. The Ciné-Club at the mYSLm continues to program his favorite films, revealing the inspirations, passions and emotions that accompanied the great couturier his entire life. Classics of 20th century cinema — from Buñuel to Vadim, from Edwards to Cavalier — will be viewed. These are films one can see again and again.

ALL THE FILMS WILL BE PROJECTED IN THEIR ORIGINAL VERSION WITH FRENCH SUBTITLES. FRENCH FILMS WILL SHOW ENGLISH SUBTITLES. ALL SCREENINGS WILL BE ON MONDAYS AT 7:00 PM UNLESS OTHERWISE SPECIFIED. ADMISSION IS FREE, PLEASE NOTE THERE IS LIMITED SEATING. NO ADMISSION WILL BE ALLOWED AFTER 7:00 PM. AUDITORIUM PIERRE BERGÉ — musée YVES SAINT LAURENT marrakech

CYCLE

LES FILMS FAVORIS D'YVES SAINT LAURENT #7

THE FAVORITES FILMS OF YVES SAINT LAURENT #7

DATES	FILMS/MOVIES	LANGUES/LANGUAGES
6 mars / March 2023 — 19:00	BELLE DE JOUR , Luis Buñuel, 1967 Avec Catherine Deneuve, Jean Sorel et Michel Piccoli – 101'	FRANÇAIS SOUS-TITRÉ EN ANGLAIS FRENCH, WITH ENGLISH SUBTITLES
13 mars / March 2023 — 19:00	BARBARELLA , Roger Vadim, 1968 Avec Jane Fonda, John Phillip Law et Anita Pallenberg – 98'	ANGLAIS SOUS-TITRÉ EN FRANÇAIS ENGLISH, WITH FRENCH SUBTITLES
20 mars / March 2023 — 19:00	LA PANTHÈRE ROSE , Blake Edwards, 1963 Avec Peter Sellers, David Niven, Robert Wagner et Claudia Cardinale – 115'	ANGLAIS SOUS-TITRÉ EN FRANÇAIS ENGLISH, WITH FRENCH SUBTITLES
27 mars / March 2023 — 19:00	LA CHAMADE , Alain Cavalier, 1968 Avec Catherine Deneuve et Michel Piccoli – 105'	FRANÇAIS SOUS-TITRÉ EN ANGLAIS FRENCH, WITH ENGLISH SUBTITLES